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Z A P I S N I K 

s XIV. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 4. svibnja 2023. godine, s početkom u 13,00 sati  
 

 Predsjednik Skupštine Marijan Kustić u 13,00 sati otvorio je XIV. sjednicu Županijske skupštine, 
zatim pozdravio članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, Zamjenicu župana Jasnu Orešković 
Brkljačić, načelnika Policijske uprave ličko-senjske Zorana Zdunića, ravnatelja Županijske uprave za 
ceste Ličko-senjske županije Luku Matijevića, kao i izvjestitelje te pročelnike stručnih službi, 
predstavnike medija i ostale nazočne. 
 

Predsjednik Skupštine utvrdio je da je od 29 članova, XIV. sjednici nazočno 18 članova i da se 
mogu donositi pravovaljane odluke. 

Tijekom sjednice bilo je nazočno od 16 do 18 članova Skupštine. 
 

Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

Tomislav Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Ante Dabo, Milorad Delić, Mirjana Đević, 

Milan Knežević, Berislav Kostelac, Marijan Kustić, Robert Lilion, Milan Mataija, Ivica Radošević, 

Vlatka Ružić, Tihomir Starčević, Margareta Škunca - Čepulo, Branislav Šutić, Krunoslav Tomljanović 

i Danijel Tušak. 
 
Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine:  

Vlatka Devčić – Stilinović, Zlatko Fumić – ispričao se, Ana Manjerović, Darko Milinović, Željko 

Nekić, Ivana Prpić, Marko Prpić  - ispričao se, Sanja Rukavina, Sandra Šarić Samaržija, Martina 

Tenđera i Tomislav Zrinski – ispričao se. 
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije, 

Jasna Orešković Brkljačić – Zamjenica župana, Mira Jurišić - p.o. pročelnica Upravnog odjela za 
proračun, financije i javnu nabavu, Sanja Vladetić – p.o. pročelnica Upravnog odjela za poslove 
Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću, Gordana Pađen – p.o pročelnica Upravnog 
odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale, Dubravka Rukavina - p.o. pročelnica 
Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu politiku, demografiju i mlade te stambeno  zbrinjavanje, 
Ana Rukavina Stilinović - p.o. pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i 
promet, Anita Varžak - p.o. pročelnica Službe za unutarnju reviziju, Valentina Zdunić - p.o. 
pročelnica Upravnog odjela za školstvo, sport i kulturu, Ana Milinković Rukavina – pročelnica 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša, Marijana Lulić - ovlaštena 
službenica umjesto Nine Jamićić - p.o. pročelnice Upravnog odjela za poljoprivredu i turizam, 
Blaženka Sanković Katalinić -  zamjenica p. o. pročelnice Upravnog odjela odjela za gospodarstvo, 
pomorsko dobro i promet,  Luka Matijević – ravnatelj Županijske uprave za ceste Ličko-senjske 
županije, Zoran Zdunić – načelnik Policijske uprave ličko-senjske, Željka Rukavina - službenica 
Upravnog odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale te Nikola Došen, Mandica 
Rukavina, Antonija Matić, Katica Milinković i Petra Uzelac – službenici Upravnog odjela za poslove 
Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću.  
 

Nakon utvrđenog kvoruma, povodom smrti istaknutog hrvatskog političara i počasnog 

građanina Ličko-senjske županije Nikice Valentića, na poziv Župana Ernesta Petrya, minutom 

šutnje odana je počast u znak pijeteta. 
 
A. Dabo je istakao da je u ime Kluba stranke LiPO zamoljen da iznese stav stranke vezano za 

današnju sjednicu a odnosi se na obećanje od prošle sjednice vezano za imenovanje upražnjenih 

mjesta radnih tijela i potpredsjednika/ice Županijske skupštine iz redova oporbe. Smatraju da je 

Odbor za izbor i imenovanje trebao uputiti u redovnu proceduru, što je statutarna i poslovnička 

obveza, prijedloge da se popune radna tijela i mjesto potpredsjednika/ice iz redova oporbe. 

Budući isto nije učinjeno, stranka LiPO neće sudjelovati u radu današnje sjednice Skupštine te 

će vidjeti hoće li za iduću sjednicu navedeni prijedlozi biti poslani u redovnu proceduru. 
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Župan je istakao da su poslani mailovi svim klubovima vijećnika Županijske skupštine za 

dostavu navedenih prijedloga. Budući isto nije učinjeno do današnjeg dana, rok za dostavu je 

produljen do 15. lipnja 2023. godine te očekuje od svih stranaka, ne samo od stranke LiPO, da 

dostave svoje prijedloge. 

 

Predsjednik Skupštine je otvorio aktualni sat a pitanja su najavili I. Bižanović, I. Radošević u 

ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS, J. Brozičević u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS, V. Ružić u ime 

Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS i B. Kostelac. 

 

I. Bižanović je istakao da ima tri pitanja za Župana koja su međusobno povezana. Zahvalio se 

Ličko-senjskoj županiji što ponovno nije uvrstila u Izmjene i dopune Prostornog plana Županije 

zahtjev prekupca, odnosno veletrgovca vodom Vodovod hrvatsko primorje – južni ogranak d.o.o.. 

To je već četvrti pokušaj tog veletrgovca vodom da preko različitih općina i gradova dostavlja 

isti zahtjev za zahvaćanje vode iz rijeke Gacke na osnovu nikakve dokumentacije i bez studije te je 

isti svaki put odbijen. 

Zanima ga hoće li se Županija očitovati prema tom veletrgovcu da više ne dostavlja isti zahtjev 

prije nego budu provedene potrebne studije? 

Južni ogranak je kvalificiran kao veletrgovac vodom a ne kao ostali komunalci. Isporučitelj je 

vodne usluge a definicija veletrgovca je posrednik koji kupuje vodu u velikim količinama i 

preprodaje je sa jednim ciljem a to je ostvarivanje profita. Vodovod Hrvatsko primorje – južni 

ogranak u svom očitovanju prema Gradskom vijeću Grada Otočca od 19.4.2023. godine navodi da će 

izgradnjom HEP-ove akumulacije Kosinj 2 doći do ugroze vodoopskrbe hrvatskog primorja koje od 

njih kao veletrgovca vodom kupuje istu. 

Studijom utjecaja na okoliš za izgradnju akumulacije Kosinj 2, kao i na samoj javnoj raspravi 

koja je održana u Kosinju te tvrdnje su odbačene. Jedan od razloga je relativno niska temperatura 

voda, uklanjanje površinskog sloja zemlje i druge mjere te se donesenim rješenjem Ministarstva čak 

predviđa i poboljšanje kvalitete vode. 

Osobno je uputio dopis Ministarstvu gospodarstva i održivog razvoja te se upit sastojao od dva 

pitanja, jesu li studije utjecaja na okoliš za izgradnju HE Senj 2 i akumulacije Kosinj 2, odnosno 

donošenje rješenja Ministarstva zaštite okoliša i energetike iz 2018. godine predvidjele negativan 

utjecaj na opskrbu vodom hrvatskog primorja – južni ogranak i je li predviđeno u sklopu izgradnje 

HE Senje 2 i akumulacije Kosinj 2 razdvajanje vodoopskrbnog sustava od hidroenergetskog? 

U odgovoru je navedeno da je u navedenim postupcima procjene utjecaja zahvata na okoliš 

utvrđeno da oba planirana hidroenergetska sustava HE Kosinj i HE Senj 2 neće imati nikakvih 

negativnih utjecaja na javnu opskrbu primorja – južni ogranak. Tehničko rješenje razdvajanja 

vodoopskrbnog sustava od sustava HE Senj nije bilo predmet postupka procjene utjecaja na okoliš 

za zahvat hidroelektrana Senj 2 niti postupka procjene utjecaja na okoliš za zahvat hidroenergetskog 

sustava HE Senj. 

Zanima ga smatra li Županija da će ipak doći do pogoršanja kvalitete vode u novoj akumulaciji 

Kosinj 2 pa je samim time potrebno da HEP provede novu studiju, imajući u vidu da je i zadnja jako 

teško prošla ili će odbaciti takve insinuacije veletrgovca vodom Hrvatsko primorje – južni ogranak? 

Ako nema pogoršanja kvalitete vode u akumulaciji onda nema potrebe za premještanjem 

zahvata sa Hrmotina na rijeku Gacku pa niti za ubacivanjem istog u Prostorni plan. 

Upitao je i je li se Grad Otočac pismenim putem očitovao prema Županiji u svezi zahtjeva 

veletrgovca vodom Vodovod Hrvatsko primorje – južni ogranak da se zahvat vode sa Hrmotina 

premjesti na rijeku Gacku te da se isto ubaci u prostorno-plansku dokumentaciju, što je sa 

projektom izgradnje HE Senj 2, konkretno akumulacije Senj 2 i je li taj projekt obustavljen ili nije? 

Župan je, što se tiče prvog pitanja, odgovorio kako nema elaborata da bi Županija koja nije 

investitor tražila reviziju Studije utjecaja na okoliš jer nema niti jedan opravdani razlog za traženje 

istoga. 
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Što se tiče traženja Grada Otočca do sada nisu dobili nikakvu dokumentaciju. 

Što se tiče trenutne faze gradnje, Ličko-senjska županija je prostor na kojem se događa HEP-ova 

investicija. Na temelju postavljenog pitanja I. Bižanovića kontaktirali su HEP i radovi na projektu 

Senj 2 su u tijeku. Izgradnja tunela i kanala je u tijeku i odrađeno je 700 metara od predviđena 3,5 

km. Izgradnja ceste je u tijeku, raskrčuje se šuma i rade se preduvjeti za početak gradnje ceste. 

Očekivani početak radova je tijekom ovoga ljeta te je temeljem provedenog postupka javne nabave 

izabran izvođač. 

Vezano za investiciju HES Kosinj Senj 2 izgrađena je zgrada sa 28 stanova na području Perušića 

i tijekom lipnja se očekuje ishodovanje tehničke dokumentacije i uporabne dozvole. U predmetnu 

investiciju direktno je uloženo cca 30 mil. eura. 

I. Bižanović je dodao da je problem u tome što se Otočac skriva iza Županije i Županijske 

skupštine. U Otočcu se prodaje jedna priča, dok građani imaju sasvim drugu priču. Bez javnog 

uvida, bez prezentacije veletrgovaca vode Otočac se ovih dana organizirao na način da je osnovao 

Udrugu građana koja se zove Prijatelji Gacke i do sada imaju 400 članova. 

Koliko ima informaciju Župan im je lijepo rekao u Senju prilikom Dana Grada da se ne igraju sa 

Otočcem i vodom i da nitko ne može samo doći u Otočac i prezentirati jer mu građani to neće 

dopustiti. Zamolio je Župana da ne nasjeda, kao što nije ni do sada, na priču Južnog ogranka. 

Gospođa iz Južnog ogranka govori da je održan neprimjeran sastanak u Kabinetu župana na 

kojem je direktor razvojnih investicija HEP-a gosp. Jurić prvi put vidio da gospođi netko direktno u 

lice kaže da laže, budući nema nikakve studije i argumenti su joj lažni. Nakon toga dotična se usudi 

zvati profesora da brani tu tezu i da je dođe prezentirati u Otočac. 

Župan je dodao da je njegov dosadašnji rad bio transparentan i da ništa neće biti rješavano 

ispod stola. Ukoliko bude potrebno Skupština će sazvati i tematsku sjednicu vezano za investiciju 

HES Kosinj Senj 2, na koju će biti pozvan i investitor, predstavnik Južnog ogranka i Hrvatskih voda. 

Prilikom obilježavanja Dana Grada Senja bili su nazočni načelnici i gradonačelnici s područja 

HES Kosinj Senj 2, kao i predstavnici Južnog ogranka i tom prilikom je istakao da svi zajedno 

moraju nakon obilježavanja Dana Županije održati tematsku sjednicu u Kabinetu župana da se 

raspravi ta tematika i da se jednom podvuče crta da ljudi znaju na čemu su. Nakon toga će 

inzistirati da se u Pučkom učilištu održi javna rasprava pred građanima Grada Otočca i da se 

raščiste sve stvari uz prezentaciju investicije i mogućnosti obuhvata prostora. 

Županija mora gledati interes svih stanovnika na području Županije. Javno se izjasnio da je 

protiv bilo kakve mogućnosti crpljenja vode iz izvora rijeke Gacke i smatra da je to u interesu svih 

stanovnika Županije. 

I. Bižanović je dodao da je problem u tome što je poduzeće Hrvatsko primorje - južni ogranak 

zasebno poduzeće koje nema veze sa komunalnim poduzećem u Senju i ljudi to ne razumiju. 

Senjska voda smrdi iz nekog drugog razloga, Južni ogranak uzima vodu iz Gusić polja, preprodaje 

je drugim gradovima i općinama i na tome profitira, dok ih je većina u firmi rodbinsko povezana. 

I. Radošević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da je njegovo pitanje vezano za 

obrazovanje učenika s teškoćama u razvoju i njihove pomoćnike u nastavi. Od 17 škola kojima je 

Županija osnivač u njih 11 iskazana je potreba za pomoćnicima u nastavi te je u svim tim školama 

zaposlen 41 pomoćnik u nastavi. 

Sredstva za plaće su osigurana putem Europskog socijalnog fonda uz sufinanciranje Županije 

kao osnivača. Ti ljudi koji izvrsno rade svoj posao najmanje su plaćeni u sustavu obrazovanja, oko 

3,32 eura po satu rada. Svjedoci smo da ih se sve manje javlja na natječaj  a i oni zaposleni odlaze 

kada dobiju bolje plaćen posao. 

Upitao je Župana ima li Županija plan vezan za ovu problematiku, odnosno način da se 

kvalitetni ljudi zadrže za rad s najugroženijom skupinom u društvu? 

Župan je odgovorio da je Županija i u prijedlogu rebalansa Proračuna izdvojila sredstva za 

pomoćnike u nastavi i to dodatnih 16.181,78 eura vlastitih sredstava za povećanje njihovih plaća u 

iznosu od cca 20% neto po satu, odnosno za 0,66 eura po satu rada. Osigurana sredstva odnose se 
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na povećanje plaće do konca školske godine 2022/23 a onda će u drugom rebalansu Proračuna 

vidjeti mogućnost kako bi osigurali i daljnja sredstva. Kroz projekt Obrazovanje jednakih 

mogućnosti za 2022/23 osigurana je podrška za 41 učenika s teškoćama u razvoju. Do sada je od 

strane Europskog socijalnog fonda izdvojeno 264.593,61 eura, dok je Županija sudjelovala u 

sufinanciranju u iznosu od 13.227,68 eura. 

U rebalansu ovoga Proračuna također su uspjeli nakon više od 20 godina sigurati sredstva i za 

stipendiranje studenata u školskoj godini 2023/24. Stipendirati će 17 studenata u iznosu od 150,00 

eura mjesečno i nada se da će kroz pozivni natječaj uspjeti popuniti pojedine kadrove u Županiji. 

J. Brozičević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da je njegovo pitanje vezano za 

područje gospodarstva, odnosno za Lika ceste. Poznato je da je to poduzeće imalo loše financijsko 

poslovanje i rezultate proteklih godina. 

Zanima ga je li došlo do stabilizacije financijskog poslovanja ili možda čak i do oporavka? 

Župan je odgovorio da je intencija od kada je izabran za Župana bila da se imenuje novi 

Upravni i Nadzorni odbor. Prije je bila tročlana Uprava, da bi sada imenovali jednočlanu Upravu, 

jedan član Uprave i jedan Direktor imenovani su 16. kolovoza 2021. godine. 

Lika ceste su radile u gubitku, 2019. godine gubitak u poslovanju je iznosio 2.422.833,00 kn, 

2020. godine gubitak u poslovanju je iznosio 801.343,00 kuna, dok je 2021. godine gubitak u 

poslovanju iznosio 2.016.413,00 kuna. U vrijeme preuzimanja Lika cesta od strane Uprave dug 

prema dobavljačima iznosio je preko 11 mil. kuna. Na kraju 2022. godine poduzeće Lika ceste je 

ostvarilo dobit u iznosu od 7.366.930 eura, što je iznos nakon oporezivanja. 

Na dan preuzimanja bilo je zaposleno 215 djelatnika, od kojih je 14 bilo zaposleno na određeno 

radno vrijeme. Danas je u Lika cestama zaposleno 185 djelatnika, od  kojih je 10 na određeno radno 

vrijeme, što je prema informacijama Uprave dovoljno za uspješno poslovanje poduzeća. 

Djelatnicima se uredno isplaćuju plaće i sve naknade sukladno kolektivnom ugovoru. Isplaćene su 

božićnice a po prvi put regres i uskrsnice. 

Od značajnijih investicija tijekom 2022. godine nabavljena su dva traktora sa opremom,  a ove 

godine su naručena i u postupku nabave su tri nova kamiona sa opremom. Potpisani su 

četverogodišnji ugovori sa ŽUC-om i Hrvatskim cestama i jednogodišnji ugovor s Gradom 

Gospićem za održavanje cesta. Dug prema dobavljačima trenutno iznosi 3 mil. kuna uz napomenu 

da je taj iznos u zakonskim rokovima za plaćanje. Može se reći da su Lika ceste u kratkom periodu 

od poduzeća kojemu je ozbiljno prijetio stečaj  došle do stabilnog poslovanja a uskoro se potpisuje i 

novi kolektivni ugovor kojim će se povećati plaće zaposlenicima. 

V. Ružić je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakla da su joj se kao vijećnici Skupštine iz 

Grada Otočca obratili sugrađani koje zanima što se dešava po pitanju njihove zdravstvene zaštite. 

Upitala je Župana radi li su u Otočcu na povećanju standarda zdravstvene zaštite za ljude 

najstarije životne dobi? 

Župan je odgovorio da je u tijeku adaptacija dijela prostora Doma zdravlja Otočac za obavljanje 

zdravstvene zaštite u djelatnosti stacionara te je 25. travnja 2023. godine potpisan je ugovor o 

infrastrukturnim radovima na adaptaciji dijela prostora Doma zdravlja Otočac za obavljanje 

zdravstvene djelatnosti u stacionaru Doma zdravlja sa izabranim izvođačem radova, čija ponuda je 

bila najpovoljnija na javnom nadmetanju.  

Vrijednost radova koje je osigurala Županija iznosi 96.205,50 eura bez PDV-a, odnosno 

120.256,88 eura s PDV-om. Županija je u Proračunu za 2023. godinu osigurala financijska sredstva u 

iznosu od 133.000,00 eura a tijekom postupka javne nabave izvršena je ušteda planiranih troškova u 

iznosu od 13.000,00 eura. U zakonsko propisanom roku naručitelj je uveo izvođača u posao, koji je 

dužan radove završiti u roku od dva mjeseca. Projektom će se urediti dio stacionara Doma zdravlja 

Otočac, koji je dugoročno bio devastiran i zapušten, što će doprinijeti bolje uvjete u pružanju 

zdravstvene skrbi pacijentima s područja Grada Otočca i općina Vrhovine i Brinje. Adaptirati će se 

kupaonice, dnevni boravak, sobe za zdravstvene djelatnike, prostor za odlaganje čiste i nečiste robe 

te prostori koji zbog dotrajalosti otežavaju rad zdravstvenim djelatnicima a izvršit će se i zamjena 
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elektroinstalacija i vanjske stolarije. Za dva mjeseca građani Grada Otočca i općina Vrhovine i Brinje 

imati će adekvatnu zdravstvenu zaštitu u sklopu Doma zdravlja Otočac. 

Župan je iskoristio priliku najaviti da će se kroz ovaj rebalans Proračuna i zahvaljujući novim 

kriterijima koje je donijela Vlada RH moći povećati masa plaća i zaposlenici Županije će dobiti 

povećanje plaće u iznosu od 10%. 

B. Kostelac je postavio pitanje Županu u svezi ponovne aktualizacije mogućnosti vodoopskrbe 

Hrvatskog primorja te otoka Paga i Raba kroz projekt hidroelektrane Senj 2. Stvorile su se brojne 

polemike te će u dogledno vrijeme i rijeka Gacka biti predmetom rasprava i diskusija u tom istom 

kontekstu. 

U duhu te iste polemike i diskusije ukazao je na mogućnost revitalizacije sjevernog toka rijeke 

Gacke. Uvidom u Uputu za izradu Studije o utjecaju na okoliš izgradnje hidroelektrane Senj 2 a koje 

je izdalo Ministarstvo poljoprivrede Uprava vodnog gospodarstva 15. siječnja 2013. godine između 

ostalog se ističe da bi Studija utjecaja na okoliš trebala obraditi pitanje revitalizacije starog korita 

rijeke Gacke te se u svezi višenamjenskog značenja zahvata spominje i navodnjavanje. 

Prema mišljenju Grada Otočca o tim istim uputama od 28. veljače 2013. godine također se ističe 

da bi Studija utjecaja na okoliš trebala razmotriti mogućnost revitalizacije sjevernog kraka rijeke 

Gacke te nude varijantu rješenja dotoka vode do hidroelektrane Senj 2 uporabom jezera Donje 

Švičko. 

U mišljenju Zavoda za prostorno uređenje Ličko-senjske županije od 8. ožujka spominje se 

crpljenje vode iz samog izvora Gacke te je mišljenja da smo daleko od toga i da će to otići u zastaru. 

Upitao je postoji li mogućnost revitalizacije  sjevernog toka rijeke Gacke? 

U projektu 60-ih godina izgradnje hidroelektrane Senj 1 uzeto je 20 km toka rijeke Gacke, tako 

da se puno toga uzelo a ništa se nije dalo.  

Župan je odgovorio da Ličko-senjska županija nema ingerenciju da donese takvu odluku. 

Istakao je da će Upravni odjel za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet zatražiti mišljenje 

Hrvatskih voda i zajedno će učestvovati u tome i pokušati utjecati na to da vrate tok rijeke Gacke. 

Ne može u ovom trenutku reći na koji način, jer mu to nije struka, ali će definitivno zatražiti 

mišljenje struke i zajednički pokušati naći rješenje. 

B. Kostelac je dodao da bi bilo idealno kada bi bilo moguće izvesti da voda u Donjem Švičkom 

jezeru ne odlazi u zemlju već da se koristi za moguću vodoopskrbu. 

Župan je istakao da će zajedno surađivati da se pronađe rješenje u interesu Županije i Grada 

Otočca a prva distanca su Hrvatske vode. 
 
 

Nakon aktualnog sata Predsjednik Skupštine je predložio da se na prijedlog Župana s dnevnog 
reda skine 15. točka Donošenje Zaključka o zamjeni vlasništva nekretnina između OŠ S. S. 
Kranjčevića Senj i Grada Senja, tako da točka 16. postaje točka 15. dnevnog reda. 
 

  Rasprave nije bilo pa je na glasovanje dao sljedeći 
 

D n e v n i    r e d 
         Aktualni sat 

1. Usvajanje Zapisnika sa XIII. sjednice Županijske skupštine 

2. Donošenje Zaključka po Informaciji Policijske uprave ličko-senjske o stanju sigurnosti na 

području Ličko-senjske županije za 2022. godinu 

3. Donošenje Zaključka po Informaciji Policijske uprave ličko-senjske o ulozi policije i 

lokalne zajednice u turističkoj sezoni na području Ličko-senjske županije 

4. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Županijske uprave za ceste Ličko-senjske 

županije za 2022. godinu 

5. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu 

6. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
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7. Donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

8. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 

2023. godinu 

9. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje 

bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba 

osnovnog školstva Ličko-senjske županije u 2023. godini 

10. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje 

bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih 

škola i učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2023. godini 

11. Donošenje Odluke o prijenosu poslova na Ministarstvo financija, Poreznu upravu 

12. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Župana Ličko-senjske županije za drugo 

polugodište2022. godine 

13. Donošenje Odluka o dodjeli priznanja Ličko-senjske županije za 2022. godinu 

14. Donošenje I. Izmjena i dopuna Programa potpora poljoprivredi na području Ličko- senjske 

županije za razdoblje 2022. - 2025. godine 

15. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Strukovne  škole 

Gospić 
 

  Županijska skupština je jednoglasno, sa 16 glasova «za» usvojila dnevni red XIV. sjednice 
Županijske skupštine. 

 

AD/1 Usvajanje Zapisnika sa XIII. sjednice Županijske skupštine 
 

Predsjednik Skupštine dao je Zapisnik sa XIII. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao Zapisnik na usvajanje.  

Županijska skupština je jednoglasno, sa 16 glasova «za» usvojila Zapisnik sa XIII. sjednice 

Županijske skupštine 

 

AD/2 Donošenje Zaključka po Informaciji Policijske uprave ličko-senjske o stanju sigurnosti 

na području Ličko-senjske županije za 2022. godinu 

AD/3 Donošenje Zaključka po Informaciji Policijske uprave ličko-senjske o ulozi policije i 

lokalne zajednice u turističkoj sezoni na području Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan a obrazloženje je dao Z. Zdunić, načelnik PU ličko-senjske. 

Istakao je da je prilično zadovoljan sa stanjem sigurnosti i da im je u predstojećem razdoblju 

najbitnija turistička sezona, gdje se intencija i pritisak stavljaju na Novalju, Senj, Karlobag i Plitvice. 

Sukladno procjenama i komunikaciji s Ravnateljstvom očekuju ispomoć policijskih službenika 

iz cijele RH. 

Što se tiče strateških smjernica, prosudbi i procjena bave se sa tri cjeline: kaznena djela iz 

domene zlouporabe opojnih droga, kazena djela iz Domovinskog rata, odnosno utvrđivanje 

zapovjedne odgovornosti ili izvršitelja kaznenih djela i događaji vezani za smanjenje prometnih 

nezgoda sa teškim posljedicama. 

Vezano za turističku sezonu u Gradu Zadru će biti uspostavljen Centar za probleme vezano za 

turizam, gdje će participirati sa dežurstvima i svojim policijskim službenicima. 

Što se tiče prekršaja iz domene prometa i ostalih prekršaja situacija je zadovoljavajuća. Značajno 

su napredovali i u otkrivanju kaznenih djela zlouporabe opojnih droga i u odnosu na 2021. godinu 

kada su imali 16 kaznenih djela, u 2022. godini utvrdili su 81 kazneno djelo a u odnosu na prekršaje 

kojih je 2021. godine bilo 84, u 2022. godini evidentirali su 148 prekršaja. 

Što se tiče kaznenih djela iz gospodarske djelatnosti i koruptivnih kaznenih djela rezultat je 

nešto lošiji u odnosu na 2021. godinu, imaju 5 kaznenih djela manje, međutim radi se o složenijim 

kaznenim djelima i njihovo istraživanje je vrlo komplicirano u suradnji sa drugim državnim tijelima 

i vrlo često rezultati ne ovise toliko o policiji. 
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Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. Rasprave nije bilo 
pa je Predsjednik Skupštine ustvrdio da je Županijska skupštila primila na znanje 
 

Informaciju Policijske uprave ličko-senjske o stanju  sigurnosti na području Ličko-senjske 

županije za 2022. godinu 

i 

Informaciju Policijske uprave ličko-senjske o ulozi policije i     lokalne zajednice u turističkoj 

sezoni na području Ličko-senjske županije 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/4 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Županijske uprave za ceste Ličko-senjske 

županije za 2022. godinu 
 
M. Mataija je zatražio pauzu u trajanju od 10 minuta. 
Nakon pauze Predsjednik Skupštine je istakao da je Predlagatelj materijala Župan, a o 

materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno sa 16 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

po Izvješću o radu Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

AD/5 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Obrazloženje je dao Luka Matijević, ravnatelj Županijske uprave za ceste Ličko-senjske 
županije. 

Istakao je da je prvim Planom koji su radili krajem prošle godine na sjednici održanoj 22. 
prosinca 2022. godine donijet Zaključak o financijskom planu ŽUC-a. Poslije toga je resorno 
ministarstvo donijelo odluku o visini sredstava koja se raspoređuju ŽUC-ovima, gdje su dobili 
značajno veća financijska sredstva od onoga što su u tom trenutku planirali, tako da dodatni višak 
prihoda poslovanja iznosi 927.349,00 eura. Taj prihod smatraju viškom prihoda koji se raspoređuje u 
12.-om mjesecu prošle godine i ima ulogu i funkciju da se sa tim sredstvima izvode radovi 
redovnog i izvanrednog održavanja i građenje županijskih lokalnih cesta u 2023. godini. 

Dugi niz godina imali su raspored sredstava početkom svake fiskalne godine tako da se na 
jedan normalan i racionalan način mogu raspoređivati sredstva po kontima. Obzirom da je u 
resornom ministarstvu došlo do promjene metodologije i terminologije načina na koji se ta sredstva 
raspoređuju počeli su ta sredstva dobivati krajem godine. Kod predviđanja sredstava ne mogu se 
osloniti na nekakav model ili kriterij nego sve ovisi o tome koliko resorni ministar uspije povući 
sredstava, koja onda dijeli. 

Imali su i povećanje prihoda poslovanja u iznosu od 100.430,00 eura i tu se radi o 
sufinanciranju jedinica lokalne samouprave, čiji je rad pohvalio jer su prepoznali potrebu osiguranja 
dodatnih financijskih sredstava za ulaganja u županijske lokalne ceste, koja iznose do 20% i s tim 
sredstvima daju doprinos povećanju razine služnosti i kvalitete održavanja cesta na njihovom 
području. 

Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. 
U raspravi su sudjelovali M. Mataija i L. Matijević. 
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M. Mataija je istakao da su čuli kako ministar raspoređuje sredstva i da je ŽUC dobio 
dodatnih 927.000,00 eura. Zanima ga kako se ta sredstva raspoređuju i hoće li biti utrošena u ovoj 
godini, s obzirom da smo sada već u svibnju?  

L. Matijević je odgovorio da sredstva raspoređuju na one vrste radova za koje već imaju 
pripremljenu tehničku dokumentaciju, tako da nema nikakvog razloga da do kraja godine kroz te 
programe i projekte ne realiziraju najveći dio financijskih sredstava. Najveći dio tih sredstava ide u 
izvanredno održavanje, odnosno poboljšanje kvalitete i sigurnosti prometa na cestama. Povećali su i 
radove redovitog održavanja putem njihovog koncesionara Lika cesta, gdje su rebalansom imali 
povećanje sredstava za cca 200 tisuća eura.  

Iskreno se nada da će uz sve probleme sa izvođenjem radova, sa tvrtkama koje se javljaju na 
natječaj i koje imaju problema sa radnom snagom isti biti završeni do kraja godine, da će Lika ceste 
napraviti svoj dio radova kroz redovno održavanje i da će uspjeti, ako ne 100%, onda u jednoj 
visokoj razini realizirati sve projekte do kraja godine.                       
 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune Financijskog plana Županijske uprave za ceste za 

2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/6 Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Ličko-senjske županije za 2022. 

godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 
o raspodjeli rezultata poslovanja Ličko-senjske županije za 2022.   godinu 

 
Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

 
AD/7  Donošenje I. Izmjena i dopuna Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
AD/8 Donošenje Odluke o dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 

2023. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima je raspravljao Odbor za Proračun i financije 
a o točki 8. i Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 
 

I.   I Z M J E N E   I   D O P U N E 

Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

I. Izmjene i dopune Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu prilažu se Zapisniku i 

njegov su sastavni dio. 
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Predsjednik Skupštine je zatim dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 
o dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

 
Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/9 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za 

utvrđivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih 

potreba osnovnog školstva Ličko-senjske županije u 2023. godini 

AD/10 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za 

utvrđivanje bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih 

potreba srednjih škola i učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za prosvjetu, kulturu, 
znanost i sport, Odbor za Statut, Poslovnik i propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 
o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava  

za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva  

Ličko-senjske županije u 2023. godini 

 
Predsjednik Skupštine je zatim dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 
Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za 

financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i učeničkih 

domova Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 
AD/11 Donošenje Odluke o prijenosu poslova na Ministarstvo financija, Poreznu upravu 

 
         Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise  i  Odbor za Proračun i financije. 

Predsjednik Skupštine je istakao da je Župan podnio amandman na ovu točku dnevnog reda 
koji je sastavni dio prijedloga akta i o njemu se odvojeno ne glasuje. 
 

U odnosu na tekst dostavljen u materijalima za sjednicu Županijske skupštine, zbog naknadno 

dostavljenog očitovanja Ministarstva financija, Porezne uprave od 27. travnja 2023. godine na 

prijedlog Odluke, Župan je 02. svibnja o.g. dostavio Amandman na prijedlog Odluke da se izvrše  

predložene izmjene i dopune: 

- U preambuli Odluke iza riječi: «Suglasnosti» brišu se riječi: «ministra financija»,  

- U nazivu Odluke, umjesto teksta: «Ministarstvo financija – Poreznu upravu» treba stajati 

tekst: «Ministarstvo financija, Poreznu upravu», 

- U članku 1. umjesto teksta: «Ovom Odlukom prenose se poslovi utvrđivanja, 

evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe radi naplate svih županijskih poreza na 
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Ministarstvo financija – Poreznu upravu (u daljnjem tekstu: Porezna uprava), osim 

poreza na cestovna motorna vozila.» treba stajati tekst:  

«Ovom Odlukom poslovi u vezi s utvrđivanjem i naplatom poreza na  

 nasljedstva i darove i poreza na plovila prenose se na Ministarstvo financija, 

 Poreznu upravu.»  

- U članku 5. umjesto teksta: «Ova Odluka stupa na snagu prvi dan od dana objave u 

„Županijskom glasniku“ Ličko – senjske županije» treba stajati tekst: 

 «Ova Odluka objavit će se u „Županijskom glasniku“ Ličko – senjske županije, a   

 stupa na snagu 1. siječnja  2024. godine.» 
 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o prijenosu poslova na Ministarstvo financija, Poreznu upravu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/12 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Župana Ličko-senjske županije za drugo 

polugodište2022. godine 
 

  Predlagatelj materijala je Župan. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

po Izvješću o radu Župana Ličko-senjske županije za drugo polugodište 2022. godine 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/13 Donošenje Odluka o dodjeli priznanja Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Odor za javna priznanja. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 13. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 
 

O D L U K E 

o dodjeli priznanja Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 

AD/14 Donošenje I. Izmjena i dopuna Programa potpora poljoprivredi na području Ličko- 

senjske županije za razdoblje 2022. - 2025. godine 
            
  Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za poljoprivredu, 

šumarstvo i vodno gospodarstvo i Odbor za Statut, Poslovnik  i propise. 
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Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 
 

I.   I Z M J E N E   I   D O P U N E 

Programa potpora poljoprivredi na području Ličko- senjske županije  

za razdoblje 2022. - 2025. godine 
 

I. Izmjene i dopune Programa prilažu se Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/15 Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Strukovne  

škole Gospić 
 

  Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za prosvjetu, kulturu, 
znanost i sport  i Odbor za Statut, Poslovnik i  propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno sa 17 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Strukovne  škole Gospić 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
 
KLASA: 024-03/23-01/15 
URBROJ: 2125-01-23-3 
Gospić, ________________ 2023. godine 
 
 
 
 
 
                 ZAPISNIK SASTAVIO 
 
                     Nikola Došen, oec. 
 
 
 
 
 
 
    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           

  ZA POSLOVE ŽUPANA, ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE                             P R E D S J E D N I K 

                    TE ODNOSA S JAVNOŠĆU 
                             
                      Sanja Vladetić, dipl. uč.                                                                           Marijan Kustić 

                                                               


